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I considered the approach to the calibration testing verification officer’s professional 
standard formation from the term “specialist”. I believe that modern organization of 
labor activity; historically established division of labor presupposes a clear distinction 
between professions, the presence of certain requirements for experience, education, 
knowledge, qualifications, as well as a certificate of job seeker. In my opinion, when 
developing a professional standard of a calibration testing verification officer, its 
authors need to take into account the existing division of labor when distinguishing 
generalized labor functions. The source of information on the existing labor division 
can be normative documents, experts and managers experience. Such profession as 
“calibration testing verification officer” should appear with the introduction of this 
regulatory document. Only then, it will be included in the official reference book of 
professions.
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НОВАЯ КНИГА

Барышев Ю.А., Вострокнутов Н.Н., Романова Л.А.

Метрологические основы поверки и калибровки
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2018

Пособие разработано в соответствии с учебной программой по специализации «Поверка 
и калибровка средств электрических измерений» на основании ФЗ «Об обеспечении единства 
измерений», «О техническом регулировании», «О внесении изменений в Федеральный закон 
о техническом регулировании» и разработанных в соответствии с этими законами правил 
по метрологии. Предназначено для инженерно-технических работников НИИ и метрологиче-
ских служб, повышающих квалификацию в области поверки и калибровки средств электри-
ческих измерений, для поверителей средств измерений, сотрудников, работающих в области 
метрологии, слушателей, повышающих квалификацию в области поверки и калибровки раз-
личных средств измерений, преподавателей вузов.
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